
اخبارخبر كوتاه
محمود خسروی وفا: 

اظهارات رهبری تایید سیاست ما بود

توضیحات سرپرست استقلال در خصوص هزینه های اردوی دبی

حرکت ورزش روی لبه تیغ؛

انتخاب های سجادی و زبانی که نباید کند شود

اظهارات  پارالمپیک گفت:  رئیس کمیته ملی 
ورزشی  کاروان های  گرایی  کیفی  درباره  رهبری 
برای  را  این سیاست  و  ما  بر سیاست  بود  تاییدی 

پارالمپیک پاریس هم ادامه خواهیم داد.
محمود خسروی وفا با اشاره به پتانسیل بالای 
در ورزش  پتانسیل  این  از  استفاده  و  ایران  ورزش 
پارالمپیک گفت: هر چهار سال یک بار ۱۰ ورزشکار 
حدود  که  می شوند  معرفی  دنیا  پارالمپیک  بزرگ 
دهنده  نشان  این  ایران هستند.  از  آنها  از  نفر  سه 
بالا بودن توانمندی ورزش ایران است که می توانیم 
زبان  کنیم.  اثبات  ورزش  در  را  خودمان  قدرت  با 
ورزش زبان وسیعی است. این مسیر خوبی است که 
به عنوان سفیر خودمان را به دنیا معرفی کنیم و 
وسیله ای باشیم برای امیدبخشی برای کسانی که با 

ورزشکاران آشنا می شوند.
رئیس کمیته ملی پارالمپیک در خصوص تاکید 
تصریح  ورزش  در  ایرانی  برند  از  استفاده  بر  رهبر 
لباس های  ما  ورزشکاران  پیش  سال  چند  تا  کرد: 
اما  ورزشکاران خارجی عوض می کردند  با  را  خود 
زدیم.  بر هم  را  عادت  این  لندن  پارالمپیک  در  ما 
راضی  به سادگی  که  دادیم  ورزشکاران جنسی  به 
ظرفیت  کنند.  عوض  خارجی  جنس  با  نمی شدند 
تولید ما بالا بوده ولی این چند سال اخیر افت کرده 
است چون از برندهای داخلی حمایت نشد. اگر این 

حمایت صورت بگیرد، برندهای مختلفی هستند.
خسروی وفا با اشاره در پیش بودن بازی های 
مسابقات  این  برای  کرد:  تاکید  جوانان  پاراآسیایی 
لباس هایی آوردند که باورم نمی شد در ایران تولید 
نتوانسته اند  هنوز  برندها  این  متاسفانه  است.  شده 
جامعه  اینجا  کنند.  معرفی  جامعه  به  را  خودشان 

ورزش می تواند به آنها کمک کند.
وی همچنین درباره عدم استفاده از مربی خارجی 
در کمیته پارالمپیک، یادآور شد: ما تنها دو بار از مربی 
خارجی استفاده کردیم؛ یک بار در آموزش تیروکمان 
و آموزش های پایه بود. آن موقع این دانش در ایران 
نبود ولی الان بسیاری از مربیان و ورزشکاران ما خارج 
از کشور کار می کنند و خودشان لژیونر هستند. نباید 

به سادگی سراغ مربی خارجی برویم.
خسروی وفا ادامه داد: یک بار هم در لندن در 
بحث پرتاب از مربی خارجی استفاده کردیم که به ما 
کمک هم کرد. تجربه من نشان می دهد در این زمینه 

کمبودی نداریم.
خصوص  در  پارالمپیک  ملی  کمیته  رئیس 
نام »سردار  به  ایران  پارالمپیکی  کاروان  نامگذاری 

از  دل ها« یادآور شد: ورزش نمی تواند خودش را 
به  را  کاروان  ریو  پارالمپیک  در  بداند.  جامعه جدا 
نام »منا« نامگذاری کردیم. ورزش نمی تواند فاصله 
اش را با جامعه زیاد کند و نسبت به اتفاقات جامعه 
بی تفاوت باشد. سردار دل ها یک اسم بود و ما باید 
شهامت،  سلیمان  قاسم  کنیم.  کار  این  از  وسیع تر 
جسارت، صمیمیت، دوستی و مرام پهلوانی داشت. 

ایشان حتی ورزشکار بوده است.
پذیرش  خوشبختانه  کرد:  اظهار  وفا  خسروی 
جامعه نسبت به نامگذاری کاروان بالا بود و استقبال 
خوبی کردند. هرچند که ما کار بزرگی نکردیم. این 
حداقل کاری بود که می توانستیم انجام بدهیم. یک 
نامگذاری بود که باید از این چند قدم جلوتر برویم. 
مسئولیت ما بیشتر شد و باید ظرفیت هایمان را بالاتر 

ببریم. نباید به اسم سطحی قناعت کنیم و باید به 
پارالمپیک  ملی  کمیته  برویم.رئیس  فلسفه  عمق 
تاکید کرد که سیاست کیفی گرایی این کمیته در 
مسابقات پارالمپیک ادامه خواهد داشت. خسروی وفا 
گفت: در این چند سال تمرکزمان روی کار کیفی بود. 
در پارالمپیک هم همینطور. در مسابقات پاراآسیایی 
کمیت و کیفیت با هم است و در رده سنی جوانان 

کمیت را مدنظر داریم چون باید تجربه کسب کنند.
بین کادر  تفکر  این  وی تصریح کرد: همیشه 
و  رفتار  این  آیا  که  داشت  وجود  ورزشکار  و  فنی 
رهبری  با  نشست  در  نه.  یا  است  درست  سیاست 
این کار درست است. مسیری  تاییدیه گرفتیم که 
ایران  ارزش  است.  درست  کردیم  بینی  پیش  که 
برود.  بالا  پرچم کشورمان  وقتی دیده می شود که 
در  چهارم  عنوان  و  برنز  و  نقره  مدال  داشتن 
پارالمپیک یقیناً ارزشمند است ولی آنچه باعث بالا 

رفتن پرچم می شود، مدال طلا است.
این  آمادگی  از  پارالمپیک  ملی  رئیس کمیته 
مسابقات  برای  تیم ها  اردوی  آغاز  برای  کمیته 
کرد:  تاکید  و  داد  خبر  پاریس   ۲۰۲۴ پارالمپیک 
برگزاری  آماده  که  کردیم  اعلام  فدراسیون ها  به 
امروز  از  آنها  هستیم.  فرانسه  پارالمپیک  اردوهای 
می توانند شروع کنند. گفتیم از این هفته می توانند 

اردوها را تشکیل بدهند.
پارالمپیک  برای  پایان گفت:  در  وفا  خسروی 
ها  نقره ای  و سپس  با طلایی ها  اولویت  هم  بعدی 
پارالمپیک  شروع  تا  ماه  هشت  و  سال  دو  است. 
زیادی  زمان  نکنیم  فکر  است.  مانده  باقی  بعدی 
مانده است. یک سال را هم از دست داده ایم ولی 

سیاست کیفی گرایی را ادامه می دهیم.

سرپرست تیم فوتبال استقلال در خصوص ریز 
هزینه های این تیم در اردوی دبی توضیحاتی ارائه 

داد.
به گزارش رسانه رسمی باشگاه استقلال، بهرام 
واکنش  استقلال در  فوتبال  تیم  امیری، سرپرست 
به شایعات ایجاد شده پیرامون هزینه های اردوی 
اساس  بر  داشت:  اظهار  امارات  کشور  در  استقلال 
قایدی،  مهدی  ترانسفر  محل  از  درآمدی  منابع 
آقایان  حضور  با  امارات  کشور  در  زمان حضور  در 
مظلومی و قیم، مبلغ ۲۵۰ هزار دلار را از نماینده 
دریافت  داشت،  را  پول  دریافت  وظیفه  که  ای 

نمودیم.
وی ادامه داد: بر اساس قرارداد منعقد شده با 
باشگاه الوصل که از قبل تنظیم شده بود و با توجه به 
میزبانی باشگاه استقلال، پرداخت هزینه های اجازه 
زمین مسابقه، اجاره زمین تمرینی، ترانسپورت دو 
تیم استقلال و الهلال به مدت ۴ روز به عدد ۱۱۰ 

هزار دلار توافق گردیده بود.
همچنین  کرد:  تصریح  ادامه  در  امیری  بهرام 
کاروان استقلال در این سفر شامل ۴۹ نفر بود که 

به دلیل پاندمی کرونا و قوانین AFC برای هر نفر 
یک اتاق در نظر گرفته شده بود. همچنین یک اتاق 
انبار وسایل تدارکات  برای  اتاق  برای ماساژ و یک 
اردوی استقلال در نظر گرفته شد. همچنین هزینه 
البسه  خشکشویی  و  شام  نهار،  صبحانه،  های 
بازیکنان در هتل ۵ ستاره، به میزان ۸۰ هزار دلار 
باره  این  در  قراردادی  و  گرفته  قرار  توافق  مورد 

تنظیم و امضا شده بود.
بخش  در  استقلال  فوتبال  تیم  سرپرست 
عدد  همچنین  گفت:  خود  های  صحبت  بعدی 
ترانسپورت  و  اسکان  هزینه  بابت  دلار  هزار   ۲۰
پزشکی  تیم  و   AFC مسئولین  داوری،  تیم 
قرارداد،  عقد  از  بعد  جداگانه  صورت  به  نیز 

شد. پرداخت 
تر  طولانی  به  اشاره  با  ادامه  در  امیری 
به  اولیه  بینی  پیش  از  استقلال  اردوی  شدن 
مدت  به  ما  اولیه  قرارداد  گفت:  روز،   ۵ مدت 
اردو،  شدن  تر  طولانی  دلیل  به  اما  بود  شب   ۴
قرارداد متممی با باشگاه الوصل برای ترانسپورت 
تست  همچنین  و  تمرین  زمین  اجاره  و  استقلال 

مسابقه  برگزاری  مسئولین  تمامی  الزامی  کرونا 
که تعداد آنها ۱۶۰ نفر بود و باید ۴۸ ساعت قبل 
از شروع مسابقه انجام می شد، منعقد گردید که 
اساس  بر  همچنین  بود.  آن  مبلغ  دلار   ۱۹۵۰۰
قوانین کشور امارات ۵ درصد مالیات به این ارقام 
باید اضافه شود که در نهایت هزینه های باشگاه 

استقلال تقریباً ۲۴۰ هزار دلار شد.
صحبت  بعدی  بخش  در  استقلال  سرپرست 
عربستان  الهلال  باشگاه  هتل  گفت:  خود  های 
این  عهده  بر  شد  اتخاذ  که  تصمیمی  به  توجه  با 
باشگاه بود و همچنین به دلیل ورود این تیم ۴۸ 
ساعت قبل از شروع مسابقه به دبی و تست کرونا 
این  کرونای  تست  برای  شد،  انجام  که  فرودگاهی 

تیم هزینه ای پرداخت نکردیم.
درآمدهای  از  استفاده  درباره  امیری  بهرام 
استقلال نزد کنفدراسیون فوتبال آسیا گفت: برای 
کنفدراسیون  نزد  شده  بلاک  درآمد  از  استفاده 
فوتبال آسیا، یک تفاهم نامه با باشگاه الوصل امضا 
کردیم و درخواست کردیم هزینه های استقلال از 
موضوع  این  که  درخواست شود  بلاک شده  منابع 

زمان برد اما در نهایت انجام شد.
سرپرست استقلال در ادامه گفت: هم چنین 
کاروان  توجیبی  پول  برای  دلار  هزار   ۱۰ مبلغ 
استقلال در نظر گرفته شد که این عدد میان ۴۹ 
نفر تقسیم شد. مبلغ پیش پرداخت را نیز به آقای 
پین بابت قرارداد ایشان پرداخت کردیم و همچنین 
یک مرحله نیز به پیشنهاد دکتر آبادی تست کرونا 
انجام گرفت که در نهایت کرونای دو نفر مثبت شد. 
در نهایت مبلغ ۱۲۰ هزار دلار به باشگاه استقلال 
مقرر  همچنین  و  داده شد  تحویل  تهران  شهر  در 
گردید تا پس از واریز هزینه های باشگاه از سوی 
الوصل،  باشگاه  نزد  AFC، عدد ۶۴ هزار دلار که 
هتل ماریوت محل اقامت تیم و هتل محل اقامت 
تیم داوران به عنوان ودیعه گذاشته شد، به باشگاه 

استقلال بازگردانده شود.
اصرار  به دلیل  اعلام می کند  استقلال  باشگاه 
یک سایت خاص به انتشار اخبار دروغ و کذب به 
های  هفته  در  که  عمومی  اذهان  تشویش  جهت 
واحد  طریق  از  است،  شده  تکرار  بارها  نیز  اخیر 

حقوقی در مراجع قضایی شکایت خواهد کرد.

از بالا برای چیدن معاونان وزارت ورزش  »سفارش« و »فشار« 
را  ورزش  و سرنوشت ساز  مهم  انتخاب های  برای  کار حمید سجادی 
سخت کرده است، اما او چاره ای ندارد جز این که فشارها را تحمل 

کند.
تب انتخاب حمید سجادی به عنوان وزیر ورزش و سیل پیام های 
تبریک و افراد در »صف« نشسته پشت در اتاق وزیر برای تبریک و 
تهنیت و گرفتن »سهم« فروکش کرده و حالا آقای »دونده« در خط 
شروع ایستاده برای دویدن و رقابت در یک دوره سخت و طاقت فرسا.
قهرمان پیشین دوومیدانی آسیا به خوبی می داند که در جایی 
با  فردی  انتظار می کشد  است که سالهاست جامعه ورزش  ایستاده 
مشخصات او را ببیند. »یک ورزشی« که خاک خورده این حوزه باشد 
که  بود  همانی  سجادی  بداند.  را  مسئول  و  مدیر  و  ورزشکار  درد  و 
جامعه ورزش می خواست و باید همانی شود که این جامعه می خواهد.
پس  را  وزارتخانه  این  در  حضورش  عسل«  »ماه  ورزش  وزیر 
وقت  حالا  و  برده  پایان  به  سرکشی ها  و  گردش  و  گذار  و  گشت  از 
»زندگی« است. حالا وقت انتخاب همراهان چند سال زندگی سخت 
و طاقت فرسا در خانه ایست که چشم و امید اهالی اش به تصمیمات 

»پدر« دوخته شده است.
حمید سجادی حالا به مرحله حساس و سرنوشت ساز انتخاب 
تعیین  تواند  است. جایی که می  ورزش رسیده  و مسئولان  معاونان 
کننده اتفاق خوب یا بد در ورزش کشور باشد. مردان و زنانی که باید 
متخصص، مدیر، کاربلد و از حوزه ورزش باشند تا بتوانند به عنوان 

بازوی وزیر چرخ ورزش را به حرکت در آورند.
دغدغه  چند  با  نظرش  مد  نفرات  انتخاب  برای  ورزش  وزیر  اما 
بزرگ مواجه است که یکی از مهمترین و تاثیرگذارترین آنها فشارهایی 
است که از خارج ورزش برای سفارش نفرات مد نظرشان به حمید 

سجادی وارد می شود.
رای  برای  از سجادی  که طبیعتا محصول حمایت ها  فشارهایی 
آوردن در مجلس است و حالا همان افراد پشت پرده به دنبال سهم 

خودشان از صندلی های ورزش هستند.
حالا سجادی بین دو راهی »بله« یا »خیر« گفتن مانده است. اگر 
بله بگوید اعتبارش را بین ورزشی ها خدشه دار کرده و راه را به خطا 
رفته و اگر خیر بگوید همانهایی که او را وزیر ورزش کردند، »وزارت« 

را از او می گیرند.
فرهنگی  معاون  مالی،  معاون  قهرمانی،  ورزش  معاون  انتخاب 
مهمترین  جمله  از   ... و  پارلمانی  معاون  همگانی،  ورزش  توسعه  و 
انتخاباتی است که باید حمید سجادی انجام دهد. برای این مسئولیت 
ها افرادی را هم مد نظر دارد اما همه »اختیار« این انتخاب ها دست 

او نیست.
را  بالا  از  نباید کند شود/فشار  زبانی که  و  انتخاب های سجادی 

تحمل کن
»بالاسری«ها قبل از حضور سجادی در وزارت ورزش از او قول 
گرفته اند مسئول چند صندلی را با هماهنگی آنها انتخاب کند. همین 
کار را برای وزیر تازه وارد سخت کرده است. اگر بخواهد به حرف شان 
گوش کند طبیعی است افرادی غیرورزشی و با کمترین آشنایی با این 
حوزه صندلی های مهم ورزش را تسخیر خواهند کرد و این بدترین 

ضربه به سجادی است.
اگر هم نخواهد به حرف شان گوش کند همان می شود که پیش 
ورزش  وزیر  حالا  گیرند«.  می  از سجادی  را  »وزارت  گفتیم؛  این  از 
مانده است که چه کند؟ بایستد و اعتبارش را پیش ورزشی ها بالا ببرد 
یا گوش به فرمان باشد و پای افرادی را به ورزش باز کند که از همه 

»قبلی ها« غریبه تر هستند!

انتظار جامعه ورزش این است که حمید سجادی مقابل »فشار از 
بالا« بایستد و افرادی را انتخاب کند که متخصص و کارکشته ورزش 
و البته مدیر و کاربلد باشند. اما این واقعیت را هم باید پذیرفت که 
تعداد افرادی که در ورزش هستند و هم کارکشته و کاربلد هستند 
را می دانند، زیاد نیست و همین دست وزیر ورزش  و هم مدیریت 

را بسته است.
با این حال حمید سجادی باید مراقب اطرافیانش باشد و اجازه 
ندهد مشورت های غلط و اشتباه و البته فشار از بیرون، کاری کند که 
از  کسی  دیگر  و  شود  کُند  آینده  دولت های  برای  ورزشی ها  »زبان« 
رئیس جمهور نخواهد که وزیر ورزش را از »ورزشی ها« انتخاب کند.

قهرمان پیشین آسیا بهتر از هر کسی می داند که در حساس 
ترین مقطع ورزش قرار دارد و باید بتواند با انتخاب ها و عملکردش 
باز شده است  باعث سربلندی جامعه ورزش شود و این راه که تازه 
وزارت  گزینه  ها  ورزشی  غیر  دیگر  تا  دارد  نگه  باز  همیشه  برای  را 

ورزش نشوند.

بازیکن تیم ملی فوتسال:

در جام جهانی برای پاداش بازی نمی كنیم
بازیکن تیم ملی فوتسال ایران گفت: هرچند انتظارات از تیم ملی 
در جام جهانی فوتسال بالا رفته است ولی نمی شود در هر بازی ۷-۶ 

گل به حریف زد.
 تیم ملی فوتسال ایران در مسابقات جام جهانی ۲۰۲۱ لیتوانی 
برابر صربستان و آمریکا به پیروزی رسید و دیشب در آخرین دیدار از 

مرحله گروهی به مصاف آرژانتین رفت.
فرهاد فخیم بازیکن باتجربه تیم ملی ایران در گفتگو با خبرنگار 
مهر در خصوص آخرین وضعیت ایران پیش از دیدار با آرژانتین گفت: 
تیم ما از نظر روحی و بدنی در شرایط بسیار خوبی است. خدا را شکر 
دو بازی با صربستان و آمریکا را پیروز شدیم؛ هرچند این نتایج برای 

بعضی از کارشناسان و مردم راضی کننده نبود.
بالا  ملی  تیم  از  انتظارات  کرد:  تاکید  ایران  فوتسال  پوش  ملی 
با ۶-۷ گل  رفته است. بعضی ها توقع دارند تیم ملی در هر مسابقه 
پیروز شود. این درست و خوب است ولی نباید این طور باشد که چنین 
انتظاراتی در هر مسابقه ایجاد شود. باید بدانیم تمام تیم های دنیا کار 

و پیشرفت کرده اند. اختلاف بین تیم ها آن قدرها هم زیاد نیست.
فخیم همچنین درباره بعضی از انتقادات از ملی پوشان مبنی 
بازی،  نه  است  پاداش  روی  جهانی  جام  در  تمرکزشان  اینکه  بر 

گفت: یک بازیکن در باشگاهش هم به خاطر پاداش بازی نمی کند 
است.  سخت  ملی  تیم  در  شرایط  واقعاً  ملی.  تیم  به  برسد  چه 
برایمان  نه. هیچ پیامی  یا  پاداش می ریزند  برایمان  اصلًا نمی دانیم 
تیم  در  که  چیزی  تنها  خبریم.  بی  هم  پاداش  مبالغ  از  و  نمی آید 
بهترین  تا  می کنند  کار  خوب  همه  که  است  این  دارد  وجود  ملی 

باشند. را داشته  عملکرد 
وی همچنین در واکنش به اخراج دو بازیکن تیم ملی فوتسال 
همه  است  درست  کرد:  تاکید  آمریکا  و  صربستان  مقابل  ایران 
کارشناسان نظر می دهند ولی در هر دو بازی با اخراج حمید احمدی 
غیر  چیز  یک  این  شد.  وارد  شوک  ملی  تیم  به  صمیمی  علیرضا  و 
منتظره است. هر چند سال یک بار این اتفاق می افتد که در شروع 

مسابقه یک اخراجی بدهیم.
بازیکن تیم ملی افزود: مردم و کارشناسان درک کنند این اتفاقات 
رخ داده است. این طور نبوده که شرایط خیلی هم بد باشد. گام به گام 

جلو می رویم و امیدواریم در جام جهانی نتایج خوبی بگیریم.
فخیم در پایان درباره بازگشتش به تیم ملی فوتسال بعد از چند 
بازی های تدارکاتی  برابر صربستان هم گفت: زمان ما  سال و گلزنی 
تیم ملی نسبت به الان کمتر بود. در سال های اخیر تیم ملی بازی های 

ریخته  بچه ها  ترس  و  داده  انجام  بزرگ  تیم های  با  و خوبی  سنگین 
است. الان شرایط برای کسب مقام خیلی بهتر است. ان شاءالله از این 
موقعیت استفاده کنیم. درباره گلزنی به صربستان هم باید بگویم که 
لحظه بسیار خوشحال کننده ای برایم بود چون بعد از ۱۷-۱۸ سال 
دوباره گلزنی کردم. هدفم این است که هر طور شده به تیم ملی کمک 

کنم حتی با یک تکل یا یک پاس.

حسین کلانی: هرگز مدیرعامل 
پرسپولیس نمی شوم

با  پرسپولیس  فوتبال  تیم  پیشکسوت 
از  یکی  عنوان  به  نامش  شدن  مطرح  به  اشاره 
من  گفت:  پرسپولیس،  مدیرعاملی  گزینه های 
این  مدیرعامل  هرگز  و  ندارم  مدیریت  از  علمی 

باشگاه نمی شوم.
حسین کلانی  درباره حاشیه های به وجود 
آمده در خصوص انتخاب او از سوی پیشکسوتان 
برای تصدی پست مدیر عاملی باشگاه پرسپولیس 
گفت: اصلًا چنین حرفی مطرح هم نشده است. 
من واجد شرایط مدیرعاملی نیستم. وزیر ورزش 
اما می دانم آنقدر تجربه دارد که  را قبول دارم 
از روی  اگر  نکند.  انتخاب من فکر هم  به  حتی 
من  نمی پذیرم.  قطعاً  هم  بگویند  من  به  احترام 
مدیریت نخوانده ام و بلد نیستم هیچ کاری برای 

این باشگاه بزرگ کنم.
افزود:  پرسپولیس  فوتبال  تیم  پیشکسوت 
مدیرعاملی در پرسپولیس باید راهکارهای خروج 
که  شخصی  باشد.  گرفته  یاد  را  بحران  از  تیم 
پشت آن میز می نشیند باید ارتباط های مالی و 

اداری خوبی برای کمک به باشگاه داشته باشد.
مدیره  هیأت  در  تغییر  احتمال  درباره  وی 
باشگاه تاکید کرد: همواره مدیران باشگاه به من 
با آنها صحبت کردم.  بار  لطف داشته و چندین 
سمیعی  آقای  دوران  همچون  فعلی  مجموعه 
می کند  زیادی  تلاش  صدری  آقای  است.  سالم 
راه  سر  از  را  پرسپولیس  مالی  مشکلات  کوه  تا 
که  عواملی  از  یکی  می کنم  فکر  من  بردارد. 
ثبات  داشت  نگه  اوج  در  همیشه  را  پرسپولیس 
فنی و مدیریتی بوده است. از سیاست های آقای 
اگر  اما  ندارم  خبری  ورزش  وزارت  در  سجادی 
وقتی  در  باید  بگیرد،  تغییری صورت  است  قرار 

باشد که ذهن بازیکنان درگیر نشود.
کلانی درباره شانس پرسپولیس برای کسب 
به  کرد:  تصریح  عربستان  الهلال  مقابل  پیروزی 
خودم هرگز اجازه نمی دهم اظهار نظر فنی کنم. 
من شناخت کاملی از شرایط فنی تیم ندارم اما 
سابقه پرسپولیس در این رقابت ها باعث شده تا 

آنها اعتماد به نفس کافی داشته باشند.
ادامه داد: در جلساتی که به تمرین و  وی 
جای  سر  چیز  همه  شدم  متوجه  رفتم  باشگاه 
عالی  بسیار  بازیکنان  انگیزه  دارد.  قرار  خودش 
آسیا  در  قهرمانی  به  مصمم  پرسپولیس  است. 
بحران  دچار  اگر  هستم  مطمئن  و  است  شده 
بین  اتحاد  می افتد.  اتفاق  این  نشود  ناخواسته 
اعضای کادر فنی و بازیکنان بسیار جذاب است 
و آنها رابطه ای صمیمی دارند. بازیکنان باتجربه 
شبیه به معلم شده اند و همین امر کمک خیلی 

زیادی کرد تا پرسپولیس اسیر حاشیه نشود.
چهره  کرد:  خاطرنشان  پایان  در  کلانی 
انگیزه  و  عزم  از  نشان  پرسپولیس  بازیکنان 
سال  امسال  دارد.  آسیا  در  قهرمانی  برای  آنها 
پرسپولیس است تا بتواند مهم ترین جام آسیایی 

را با بازیکنان فعلی کسب کند.

پس از کنار رفتن احمد مددی؛
استقلال در انتظار بیست و دومین مدیر 

عامل در طول حیات ۷۶ ساله 
مدیرعاملی  از  مددی  احمد  رفتن  کنار  با 
مدیرعامل  دومین  و  بیست  استقلال،  باشگاه 
مشغول  و  معرفی  زودی  به  باشگاه  این  تاریخ 
دنبال  به  که  مددی  احمد  شد.  خواهد  کار  به 
باشگاه  در  مسئولیتش  از  شده  مطرح  انتقادات 
یکمین  و  بیست  کرد،  گیری  کناره  استقلال 
عمر  در  که  بود  استقلال  باشگاه  مدیرعامل 
که  نشست  مسند  این  بر  باشگاه  این  ساله   ۷۶
نخستین مدیرعامل این باشگاه پرویز خسروانی و 

آخرین آن احمد مددی بود.
عنایت  شیخان،  پرویز  خسروانی،  پرویز 
الله آتشی، عباس کردنوری، نادر فریاد شیران، 
اولیایی،  کاظم  آقامحمدی،  علی  نکویه،  عباس 
قریب،  حسین  محمد  زاده،  الله  فتح  علی 
محمدرضا  نژاد،  نجف  مقداد  صالحی،  منوچهر 
افشارزاده،  بهرام  آشتیانی،  واعظ  امیر  بهمنی، 
حسین  امیر  افتخاری،  رضا  خو،  حسنی  رضا 
سعادتمند  احمد  زاده،  خلیل  اسماعیل  فتحی، 
نقش  در  که  بودند  نفری   ۲۱ مددی  احمد  و 
تا  روز   ۳ حداقل  از  سرپرست  یا  مدیرعامل 
بر  را  باشگاه  این  مدیریت  سال   ۲۹ حداکثر 

داشته اند. عهده 
الله  عنایت  و  مدیرعامل  اولین  خسروانی 
این باشگاه بودند.  اولین سرپرست موقت  آتشی 
آتشی در سال ۵۷ و پس از شیخان مدیریت این 
در  یکسال  از  و کمتر  بر عهده گرفت  را  باشگاه 

نقش سرپرست بر این باشگاه مدیریت کرد.
این  سرپرست  اولین  که  آتشی  جز  به 
باشگاه بود، منوچهر صالحی، محمدرضا بهمنی، 
هم  زاده  الله  فتح  علی  و  زاده  خلیل  اسماعیل 
این  سرپرست  مقاطعی  در  که  بودند  نفراتی 

باشگاه شدند.
پرویز شیخان از سال ۱۳۲۸ تا ۱۳۵۷ مدیر 
باشگاه استقلال بود تا با ۲۹ سال مدیریت بر این 
باشد  داشته  را  مدیریت  میزان  بیشترین  باشگاه 
)در  مدیریت  روز   ۳ تنها  با  خو  حسنی  رضا  و 
در  را  مدیریت  میزان  کمترین  سرپرست(  نقش 

این باشگاه داشت.
علی فتح الله زاده که با ۷ سال مدیریت پی 
مدیریت  میزان  بیشترین  از شیخان  بعد  پی  در 
در  همچنین  و  کرده  تجربه  باشگاه  این  در  را 
تاریخ پس از انقلاب این باشگاه بیشترین مدت 
 ۴ در  که  است  مدیری  تنها  دارد،  را  مدیریت 
مقطع بر مسند مدیریت این باشگاه نشسته است.
در  نیز  اولیایی  کاظم  زاده،  الله  فتح  به جز 
دو مقطع عهده دار مدیریت این باشگاه بوده تا 
این دو نفر تنها مدیرانی باشند که بیشتر از یک 

مقطع بر این مسند نشسته باشند.
از  بعد  و  آذر ۹۹  روز ۲۶  در  احمد مددی 
مدیره  هیأت  توسط  سعادتمند  احمد  برکناری 
باشگاه  این  مدیرعامل  عنوان  به  باشگاه  وقت 
انتخاب شد و در روز ۲۷ شهریور ۱۴۰۰ پس از 
۹ ماه و یک روز از این سمت کنار رفت تا وی 
نیز یکی از مدیرانی باشد که عمر حضورش در 

این باشگاه به یکسال نرسیده باشد.

پاشازاده: با همه قدرت از مجیدی 
حمایت می کنم

از  قبل  استقلال  باشگاه  ورزشی  معاون 
باشگاه،  این  مدیره  هیات  جدید  اعضای  معرفی 
مجیدی  فرهاد  همکاری  ادامه  از  شخصا  گفت: 
می کنم  استقلال حمایت  در  عنوان سرمربی  به 
داد.مهدی  کافی  فرصت  او  به  باید  معتقدم  و 
در  استقلال  باشگاه  ورزشی  معاون  پاشازاده 
واکنش به حواشی اخیر پیرامون فرهاد مجیدی 
این  با  وی  همکاری  ادامه  در خصوص  شائبه  و 
باشگاه اظهار داشت: فرهاد مجیدی تازه امسال 
ببیند. فصل  استقلال  را در  باید ثمره زحماتش 
تیم  این  با  باید  مجیدی  که  است  زمانی  جدید 
او  از  که  است  این  کار  این  لازمه  و  موفق شود 
حمایت شود و به او زمان کافی داده شود.معاون 
به  بنده  کرد:  تاکید  استقلال  باشگاه  ورزشی 
از  شخصاً  ورزشی  معاون  و  فنی  مسئول  عنوان 
مجیدی و ادامه حضور او در تیم حمایت می کنم 
موضوع  این  ایستاده ام.  او  پشت  توان  تمام  با  و 
اعضای هیات مدیره هم  و  باشگاه  به مدیران  را 
منتقل خواهم کرد. پاشازاده خاطرنشان ساخت: 
باید فضای آرامی برای سرمربی تیم فراهم کرد، 
خواسته های او را برآورده کرد و تمرکز را به او 
بازگرداند تا با خیالی آسوده بتواند تیمش را برای 
به  من  نماید.  میدان  راهی  نتایج  بهترین  کسب 
داشته  توان  در  آنچه  هر  ورزشی  معاون  عنوان 

باشم را برای این منظور به کار خواهم گرفت.

آجرلو مشکل بازنشستگی ندارد
به صورت  مددی  احمد  آنکه  از  قبل  حتی 
رسمی استعفای خود را از مدیریت استقلال اعلام 
نماید، با توجه به قابل پیش بینی بودن جدایی 
با  رایزنی هایی  باشگاه،  این  از  وی  قریب الوقوع 
مصطفی آجرلو به منظور پذیرفتن این مسئولیت 
پی  در  و  سرانجام  مددی  بود.احمد  شده  آغاز 
نارضایتی  و  استقلال  هواداران  حداکثری  فشار 
هیات  تقدیم  را  خود  استعفای  وی  از  عمومی 
مدیره کرد تا عمر مدیریتی او نیز در این باشگاه 
مورد  گزینه  آجرلو  نرسد.مصطفی  سال  یک  به 
او تنها یک  برای مدیریت استقلال است و  نظر 
قدم تا این منظور فاصله دارد. البته عنوان شده 
باشگاه  و  دارد  بازنشستگی  مشکل  او  که  بود 
بازرسی  سازمان  و  دفاع  وزارت  از  باید  استقلال 
خبرنگار  اما  بگیرد  را  لازم  تاییدهای  و  استعلام 
مهر از نزدیکان وی کسب اطلاع کرد که گزینه 
ندارد. بازنشستگی  مشکل  استقلال  مدیرعاملی 
از  پس  باید  استقلال  باشگاه  مدیرعامل  معرفی 
به  و  بگیرد  مدیره صورت  هیات  اعضای  معرفی 
همین خاطر ابتدا باید وزارت ورزش اعضای هیات 
مدیره را معرفی کند و سپس آنها مدیرعامل را 
به حضور  اعتقادی  ورزش  وزارت  کنند.  انتخاب 
سرپرست در باشگاه استقلال ندارد و می خواهد 

از همان ابتدا مدیرعامل باشگاه مشخص شود.

استقلال یک مهاجم خارجی به جای 
»شیمبا« می گیرد

استقلالی ها در نظر دارند یک مهاجم خارجی 
را به جمع نفراتشان اضافه کنند.یکی از اهداف تیم 
استقلال که در فصل نقل و انتقالات محقق نشد، 
»لوسیانو پریرا« ملقب به شیما مهاجم پا به سن 
گذاشته تیم فولاد بود که باوجود توافق اولیه با آبی 
پوشان، سرانجام قراردادش را با سرخ پوشان اهواز 
تمدید کرد.استقلالی ها در خط حمله شیخ دیاباته 
و مهدی قایدی را از دست دادند و امین قاسمی 
نژاد را به خدمت گرفتند و حالا در نظر دارند به 
جای شیمبا، یک مهاجم خارجی جذب کنند. البته 
جذب بازیکن جدید در این تیم منوط به تغییرات 
مدیریتی و نشستن مدیر عامل جدید به جای احمد 
مددی است اما این اصل موضوع که جذب مهاجم 

خارجی در استقلال باشد را منتفی نمی کند.

 درخواست عجیب سید جلال 
از باشگاه پرسپولیس

تیم  این  مسئولان  از  پرسپولیس  کاپیتان 
گزارش  است.به  داشته  عجیبی  درخواست 
روز  پرسپولیس  کاپیتان  ایسکانیوز؛  خبرگزاری 
و  شد  حاضر  باشگاه  این  ساختمان  در  گذشته 
دیداری با حمیدرضا صدری سرپرست موقت این 
باشگاه داشت. در این زمینه رسانه ها گمانه زنی 
های زیادی را انجام داده اند و اکثرا اعتقاد داشتند 
که سید جلال درخصوص مشکلات مالی بازیکنان 
به دیداری صدری رفته و خواستار پرداخت طلب 
است،  دیگری  چیز  واقعیت  اما  است.  شده  آنها 
کاپیتان پرسپولیس بدهی مالیاتی سنگینی دارد 
پرسپولیس  باشگاه  از  مساله  همین  به  باتوجه  و 
پرداخت  را  او  های  قرارداد  مالیات  که  خواست 
کند. درحالی است که بازیکن ایرانی در چندسال 
اخیر طبق قانون سازمان لیگ خودش موظف به 
پرداخت مالیات هستند. در این زمینه صحبت هایی 
بین صدری و سید جلال صورت گرفت و سرپرست 
باشگاه پرسپولیس به کاپیتان اعلام کرد که باشگاه 
در این زمینه به او کمک خواهد کرد اما قرار نیست 
که مالیاتش را به طور کامل پرداخت کند چرا که 

این خلاف قانون است.

باشگاه پرسپولیس به دنبال رسیدن به 
پاداش آسیایی

است  این  دنبال  به  پرسپولیس  باشگاه 
دست  به  را  خود  آسیایی  های  پاداش  بتواند  تا 
باشگاه  سرپرست  صدری  حمیدرضا  بیاورد. 
مشکلات  رفع  برای  دلیل  ترین  پرسپولیسمهم 
آسیایی می  پاداش  دریافت  را  باشگاه  این  مالی 
به  که  جدیدی  رایزنی  خاطر  همین  به  و  داند 
برای  پرسپولیس  باشگاه  مسئولان  دیگر  همراه 
اند.  قرارداده  پاداش آسیایی مد نظر  به  رسیدن 
با روی کار آمدن دولت جدید باشگاه پرسپولیس 
به دنبال این است تا از طریق وزارت امور خارجه 
این  اقدام کند. در  برای دریافت پاداش آسیایی 
و  شده  آغاز  پرسپولیس  باشگاه  اقدامات  زمینه 
رایزنی هایی در این مورد با وزارت خارجه انجام 
های  پاداش  بتواند  پرسپولیس  تا  است  شده 
آسیایی خود را که نزدیک به ۳.۵ میلیون دلار 
است را دریافت کند. پاداشی که می تواند خیلی 

از مشکلات مالی این باشگاه را حل کند.
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